
Referat FU møde
Tilstede: Mogens Nielsen (MN), Lars Svane (LS) og Tonny Dam Jensen (TDJ).

1. Siden sidst:
a. Byens bil er sat op på Brugsens P-plads. Det lader ikke til at den har været

udlejet endnu. Der er indgået aftale med Brugsen om forhold.
b. Der er intet nyt i forhold til ansøgning hverken hos gadelysforeningen eller

hos Erik Christiansen fond. LS kontakter gadelys, MN kontakter advokaten for
Erik Christiansens fond.

c. MN har været i TV omkring de nedlagte busruter. Desværre fik vi ikke meget
andet end TV-tid ud af høringssvaret.

2. Forslag om seniorboliger: Jens Udbye har spurgt om vi vil støtte op om flere
seniorboliger. Der har tidligere været vendt muligheden for etablering ved det gamle
stadion. Jens’ forslag er at udnytte området mellem Mågevej og Præstevænget.
Dorthe Viborg har spurgt Peter Bennedsen om han er villig til at sælge. FU vil gerne
støtte op herom.

3. Centerby ansøgning: Ansøgningen blev afvist af byrådet. LS vil gerne deltage i et
møde med de øvrige centerbyer hvis det giver mening. Vi holder fast i synspunktet,
men søger efter en anden metode til dialogen. Evt. via lobbyisme. Vi tager punktet op
på det næstkommende lokalrådsmøde.

4. Regnskab 2022: MN har fremlagt. Resultatet er en overdækning på 3.307kr som
anses som tilfredsstillende. Der er en flot budgetoverholdelse. MN tilføjer en kolonne
med budget 2023.

5. Ny 10 års plan for Sdr. Felding: Evt. punkter - udnytte naturværdierne, cykelstier,
fastslå bosætningsværdier, turisme, erhvervspolitik, plan for at forhindre afvikling af
byen. Bør opdateres. Vi tager punktet op på det næstkommende lokalrådsmøde. FU
kommer med forslag om finansiering af 10 års plan.

6. Lokalrådsmøde: Vi afholder et 24/4 kl. 19:00.
7. Evt:

a. LS har ikke hørt fra Thomas fra grønne områder omkring eng-projektet. LS
følger op.

b. TDJ ønsker at træde ud af FU igen ved næstkommende lejlighed grundet
mangel på ressourcer.

Referant: Tonny Dam Jensen


